
How is OPPO complying with the REACH regulation? 

The Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals 

Regulation EC 1907/2006, commonly referred to as REACH, is a European 

regulation on chemicals and their safe use. With the publication of candidate lists 

for authorization, the European Chemicals Agency identifies sets of substances of 

very high concern (SVHC) that manufacturers must disclose to customers if used in 

their products above 0.1% by weight. 

Based on the current version of the candidate list for authorization, OPPO products 

contain the following SVHCs above the disclosure threshold: 

SVHC Application Products 

1,3-propanesultone Lithium-Ion Batteries Mobile phones, Blue 

tooth headsets with 

Lithium-Ion Batteries 

The SVHCs used in these products do not pose a safety risk to customers under 

normal use conditions. To ensure that these products are recycled appropriately, 

you can return your OPPO device to an OPPO after-sale service station for free 

recycling. 

  



OPPO 如何遵守 REACH 规章？ 

REACH 是欧盟法规《化学品的注册、评估、授权和限制》（REGULATION 

concerning the Registration, Evaluation，Authorization and Restriction of 

Chemicals）的简称，它是欧盟针对化学物质及其安全使用制定的一套规章。

欧盟化学品管理局 (European Chemicals Agency) 公布了需授权候选物质清

单，列出了一系列高度关注物质 (SVHC)，制造商若在产品中使用此类物质

超过 0.1% (按重量计)，必须告知用户。根据当前版本的待审批候选物质清

单，OPPO 产品中下列 SVHC 的含量在披露阈值以上： 

SVHC 
功能应用 产品 

1,3-丙烷磺内酯 锂离子电池 手机产品，含有锂离子电

池的蓝牙耳机 

在正常使用情况下，这些产品中用到的 SVHC 不会给用户带来安全风险。

为了确保这些产品得到妥善回收，你可以将自己的 OPPO 设备退回 OPPO

售后服务站免费回收。 

 


